
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 6
Chválkovice

Č. 7 / 2023 13. 07. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Mgr. Jiří Kamený, RNDr. Petr Pikal, Jiří Tuška, Lubomír Šavrňák, Bc. Ivona Fišerová,
Rostislav Brázda, Mgr. Zdeněk Letocha

Omluveni: René Mohyla

Hosté: Bernard Šafařík (starosta Sboru dobrovolných hasičů Olomouc-Chválkovice)

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Komise schválila program schůze předložený p. předsedou. 

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
V úvodu jednání byl přítomen zástupce MPO p. Martin Schneider. Bylo diskutováno občasné stání aut na
vjezdech na Chválkovické ulici přes novou cyklostezku. MPO bude situaci monitorovat. Pan Brázda upozornil na
občas nebezpečné vyjíždění vozidel z areálu bývalého mlýna ohrožující cyklisty na nové cyklostezce. Byla
diskutována možnost doplnění vodorovného značení na vozovku (varování při výjezdu) anebo osazení
červenými sloupky.

3 Vystoupení hostů
Pan Šafařík poděkoval za dříve schválený příspěvek na oslavy 130 let výročí založení hasičského sboru ve
Chválkovicích. Červnové oslavy i následná pohárová soutěž se vydařily.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Žádost o vyřezání keřů a ořez stromů u výjezdu na Chválkovickou ul. naproti pevnůstky. Na straně pevnůstky
dořeší ŘSD (pan předseda jim napíše), na straně u bytovek ořeže město.

Starší požadavky

Zápis č. 3/2023 ze dne 09. 03. 2023: Požadavek vybudování chodníku od Chválkovické do ul. Šubova (směrem
"Na Scestí") - Odpověď p. Šulce z ODUR: K Vámi zaslanému podnětu musíme konstatovat, že se jedná o
vybudování nové stavby, které kompetenčně spadá pod odbor investic MMOl. Odbor dopravy a územního
rozvoje, oddělení majetkové správy a údržby komunikací, zastupující vlastníka místních a účelových komunikací
statutární město Olomouc, zajišťuje záchovnou údržbu na stávajících komunikacích. Veškeré podněty pro
vybudování nových komunikací (chodníky, park. stání, apod.) je nutno primárně řešit s příslušnou KMČ, která
musí nový požadavek vložit do DIPu (Dlouhodobého investičního plánu). Odbor investic se zabývá pouze
požadavky KMČ, které jsou vloženy do DIPu. Upozorňujeme, že každý předseda KMČ má do DIPu zajištěn
přístup. Následně s ohledem na schválený rozpočet jsou jednotlivé náměty dále řešeny (tj. bude zpracována
projektová dokumentace, zajištěno vydání společného povolení a postoupeno k realizaci).
Zápis č. 3/2023 ze dne 09. 03. 2023: Žádost o umožnění stání vozidel v ulici Na Trávníku - Odpověď p. Šulce: K
Vámi zaslanému podnětu musíme konstatovat, že se jedná o vybudování nové stavby (parkoviště), která
kompetenčně spadá pod odbor investic MMOl. Odbor dopravy a územního rozvoje, oddělení majetkové správy
a údržby komunikací, zastupující vlastníka místních a účelových komunikací statutární město Olomouc, zajišťuje
záchovnou údržbu na stávajících komunikacích. Veškeré podněty pro vybudování nových komunikací
(chodníky, park. stání, apod.) je nutno primárně řešit s příslušnou KMČ, která musí nový požadavek vložit do
DIPu (Dlouhodobého investičního plánu). Odbor investic se zabývá pouze požadavky KMČ, které jsou vloženy
do DIPu. Upozorňujeme, že každý předseda KMČ má do DIPu zajištěn přístup. Následně s ohledem na



schválený rozpočet jsou jednotlivé náměty dále řešeny (tj. bude zpracována projektová dokumentace, zajištěno
vydání společného povolení a postoupeno k realizaci.
Zápis č. 5/2023 ze dne 11. 05. 2023: Ořez keřů u hřiště Kubatova ul. - Odpověď Ing. Labounkové: Dobrý den
Ořez živého plotu byl zadán TSMO do pravidelné údržby, bude se udržovat na požadované výšce.
Zápis č. 5/2023 ze dne 11. 05. 2023: Vyznačení žluté čáry u parčíku Na Rohu - Odpověď Ing. Klevara: 

ODUR se k dané problematice již vyjádřil. Uvedené místo není v současné době stavebně upraveno, nejedná se
tedy o místo pro přecházení. Nal. Gen. Píky vodorovné značení z důvodu stavebně technického stavu
komunikace taktéž vyznačovat nebudeme.

5 Projednávané záležitosti

5.1 Diskuse k Chválkovickému hlasateli
Komise jednala o případném vydání dalšího čísla Chválkovického hlasatele. Do příště p. předseda prověří
možnosti vydání a cenu a členové si připraví témata. Komise vyzývá spoluobčany k případnému zaslání témat.

5.2 Úprava skleněných ochran pomníku na Selském nám.
Pan předseda informoval o průběhu jednání s firmou, která vytvářela nedostačující skleněné ochrany pamětních
desek pomníku na Selském nám. (podrůstá tráva a mravenci vyhrnují zeminu). Firma je nyní zaneprázdněna a
přislíbila věnovat se naší věci na podzim.

5.3 Diskuse k dokoupení světel na vánoční strom
Komise diskutovala případné dokoupení světel na vánoční strom, současný řetěz je poměrně krátký a strom
nevypadá dobře ze všech stran. Pan předseda prověří ceny a možnosti. Probírala se i možnost případné
výsadby nového jehličnanu - vánočního stromu ve Chválkovicích.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Vytíženost autobusu č. 11

Paní Fišerová poukazuje na velké vytížení autobusů linky č. 11 počátkem léta - v květnu, červnu a červenci
(školní výlety na Sv. Kopeček, příměstské tábory), lidé se do autobusů občas nevejdou. Komise žádá o
prověření možnosti posílení spojů v tomto období, případně o sdělení výsledků sčítání cestujících, které mělo
proběhnout na jaře 2023.

8 Obecné informace
Jednání bylo zahájeno v 18:00 a ukončeno v 19:25 hodin. Srpnové jednání odpadá. Další jednání komise se
uskuteční dne 14. září 2023 v 18:00 hodin v hasičské zbrojnici ve Chválkovicích.  

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 7 / 2023

Datum schválení zápisu: 14. 07. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Mgr. Jiří Kamený

Zapsal/a:
Mgr. Zdeněk Letocha

Ověřil/a:
Mgr. Jiří Kamený


